
15 TEMMUZ - 25 EYLÜL

YAZ DÖNEMİ



Değerli hemşehrilerim; sizlerden aldığım destekle,

her zaman yanınızda olmaya ve TBMM'de sözcülüğünüzü

en iyi şekilde yapmaya devam edeceğim.   Tüm enerjimle ülkemiz için,

ilimiz için çalışacağım.   Sorumluluğum gereği sizlerle

15 Temmuz- 25 Eylül tarihleri arasındaki (yaz dönemi)

Çalışma Raporumu sunmak istedim.   



1- Hastanelerimizdeki doktor ve cihaz eksikliği

2- Çevre yolunun akıbeti

3- Balık çiftlikleri

4- Piyasada bulunmayan ilaçlar

5- Katı atık depolama tesisinin modernizesi

6- Engelli yurtaşlarımızın medikal ihtiyacı

7- Jandarma Bölge Komutanlığı'nın kapanması

8- Yaylalarımızın yol, su, elektrik sorunları

9- Liman ve hastane kavşaklarında yaşanan trafik kazaları

10- Köylerimizdeki mobil iletişim sorunu

11- OR-Gİ havaalanına İLS kurulması

12- Kışlık odun ihtiyacı

13- TMO'nun müdahale fındık alım miktarı

14- Espiye - Ericek Grup Yolunda meydana gelen heyelanın kaldırılıp

yolun ulaşıma açılması ve alternatif yolların konforlu ulaşıma hazır hale�getirilmesi

15- Gölyanı Yaylasında yer alan "hartama tekniği" ile inşa edilen

geleneksel mimarinin korunması için çalışma�yürütülmesi

16- Espiye Yedideğirmenler Tabiat Parkının turizm potansiyelinin artırılması için neler yapıldığı

bölgede bulunan tarihi kemer köprü ve değirmenlerin ihya edilmesi onarımı ve bakımı

17- Kanser tedavisi için zorunlu cihazların başında gelen PET CT Cihazının

neden ilimizde bulunmadığı ve ne zaman�temin�edileceği 

konularında ilgili bakanlıklara önerge verdim, bunların takipçisiyim.

İLGİLİ BAKANLIKLARA
SORU ÖNERGELERİM



GÖRELE / GİRESUN
17.07.2023

17 Temmuz'da Görele ilçemizde örgütümüzü ve

esnaflarımızı ziyaret ettim.

Partililerimizle çalışmalarımıza dair bilgi paylaştım

Esnaflarımızla da söyleştik, sorunlarını dinledim.



KEŞAP / GİRESUN

Keşap ilçemizde hemşehrilerimizi ziyaret ettim.

Sorunlarını dinledim,

çözümleri de birlikte konuşarak çare olmaya çalıştım.



KEŞAP / GİRESUN

Kurulmakta olan balık çifliğine karşı halkı bilgilendirdik,

halkımzın haklı direnişine destek verdik.

Sosyal Medyada kamuoyuna duyurduk.

Halk TV ekranlarında 

sorunumuzu ulusal basına duyurduk



ÇAVUŞLU / GİRESUN
19.07.2023

19 Temmuz'da Çavuşlu Beldesi'ne giderek;

çöp tesisinden kaynaklanan sorunlara karşı tepki veren çevre halkı ile

dayanışma içinde oldum. Halkımızın haklı sesini de basın aracılığı ile

yetkililere ve kamuoyuna duyurdum.

Çanakçı da halkımızla buluştuk yeni hesler istemiyorlar

kırmızı  benekli alabalıklar yaşasın istiyorlar.

HALK TV’de yaptığım konuşmada Çavuşlu halkımızın tepkisini,

sağlıklı çevre için verdikleri mücadelelerini duyurdum.



SÖZCÜ TV
14.07.2023

Sözcü TV’nin Ana Haber Bültenine katılarak

işe alımlarda uygulanan MÜLAKATIN

kaldırılmasına talep eden bir konuşma yaptım ve söz verildiği gibi,

bu adaletsiz uygulamanın kaldırılmasını istedim.

MÜLAKATIN KALDIRILMASI



GİRESUN

Yaz dönemi boyunca gerçekleştirdiğimiz;

MERKEZ İLÇE / PİRAZİZ / BULANCAK / KEŞAP / ESPİYE

GÖRELE / YAĞLIDERE / EYNESİL / GÜCE / TİREBOLU / DOĞANKENT

ilçe konglerimize katılarak birlik ve

beraberliğimizi pekiştiren konuşmalar yaptım.

Yeni seçilen başkanlarımıza ve yöneticilerimize

bir kez daha başarılar diliyorum. 



03.07.2023

Birlik ve beraberlik mesajı ile
Giresun il delege seçimlerini gerçekleştirdik.



DUROĞLU / GİRESUN
20.07.2023

Duroğlu ilçemizde belde halkıyla buluşup,

yaşanan SEL SONRASI meydana gelen

sorunlarına çare olmaya çalıştım.



PİRAZİZ / GİRESUN
21.07.2023

Piraziz ilçemizde belediye başkanımız, ilçe başkanımız ve

partililerimizle ilçede yaşanan SEL SONRASI HASARLA ilgili

incelemeler yaptık. Sorunları yerel basın aracılığı ile duyurarak,

çözüm için yetkililere çağrıda bulunduk. Ve ayrıca Piraziz ilçemizde

köy ziyaretleri de yaparak halkımızla buluştuk.



MUĞLA
24.07.2023

24 Temmuz’da Muğla ilimizde TÜRK ECZACILARI BİRLİĞİ’NİN

Bölgelerarası Toplantısına katılıp, mesleki sorunlarımızı ve

mesleğimizin geleceğini konuştuk. Eczacı bir milletvekili olarak ben de

sorunlara ve çözümlere dair bir konuşma yaptım.

TÜRK ECZACILAR BİRLĞİ BÖLGELER ARASI TOPLANTISI



MUĞLA
24.07.2023



AKBELEN / MUĞLA
01.08.2023

AKBELEN’de yapılan orman katliamına karşı

çevre halkı ile buluşup,

dayanışma içinde olduk ve ağaçların kesilmemesi için

günlerce birlikte nöbet tuttuk.



AKBELEN / MUĞLA
01.08.2023



TBMM / ANKARA

Yaz dönemindeki Meclis çalışmaları için

Ankara’da bulunduk ve

gündeme dair konularda kararlar aldık.



CHP GENEL MERKEZİ / ANKARA

Ülkemizde artan madde bağımlılığı ile ilgili
parti genel merkezimizde

çalıştayı düzenledik.



CHP GENEL MERKEZ /ANKARA
08.08.2023

Karadeniz bölge milletvekilleriyle daha önce

yaptığımız çalışmalara ek olarak, maliyetinin altında açıklanan

FINDIK fiyatlarıyla ilgili toplantı yaparak,

sorunları kamuoyuna taşıdık.



ARTI TV
10.08.2023

10 Ağustos’ta ARTI TV Ana Haber’de

FINDIK’la ilgili konuştum.

Üreticiden yana politikalarımızı anlattım.



TİREBOLU / GİRESUN
16.07.2023

Tirebolu ilçemizde partili dostlarımızla buluştum, 

çalışmalarımızı ve sorunlarımızı ve de

çözüm yollarını konuştum.



GİRESUN
29.08.2023

İlimize yeni atanın Sayın Valimiz başta olmak üzere

yaz boyunca tüm devlet kurumlarını, Ticaret ve Sanayi Odası olmak üzere

tüm STK’ları ziyaret ederek ilimizin sorunlarına

ilişkin görüş alışverişinde bulundum.



GİRESUN
31.08.2023

Balık sezonunun açılışında balıkçılarımızın “ VİRA BİSMİLLAH ” diyerek

denize açılmalarında onlarla buluşarak “ rastgele ” diyerek,

bol kazançlar diledim.



GİRESUN
02.09.2023

Fındık sezonu boyunca üreticimizi ziyaret edip, sorunlarını dinledik,

bol ve bereketli bir sezon diledim. Ana geçim kaynağımız fındık için

Meclis’te her zaman üreticimizin sözcüsü olacağımın

bir kez daha sözünü verdim.



GAZETE DUVAR
05.09.2023

Giresun’un ve fındık üreticisinin sorunlarını

GAZETE DUVAR’ a anlatarak, kamuoyuna duyurdum.



SOĞUKPINAR / GİRESUN
03.09.2023

Soğukpınar beldemizde yapılan

Fındık Hasadı Festivali’ne katılarak,

halkımızla birlikte çoşkuyu paylaştım.



HİLAL’İN PENCERESİ
07.09.2023

Hilal’in Penceresi adlı CANLI YAYIN programına konuk olup

hem programcının hem de

vatandaşlarımızın sorunlarını cevapladım.

Hilal Mutlu  Karaibrahim
Gazeteci & Yazar

Elvan Işık Gezmiş
Cumhuriyet Halk Partisi

Giresun Mİlletvekili



ANKARA
09.09.2023

Halkımızın umudu, demokrasinin ve laikliğin güvencesi partimizin

100. yıl çoşkusunu Ankara’da partlilerimizle hep beraber kutladık.

Atamızın iki eseri olan; Türkiye Cumhuriyet’ni ve

Cumhuriyet Halk Partisi’ni sonsuza denk yaşatacağımıza bir kez daha and içtik.



BERLIN / ALMANYA
11.09.2023

Almanya’nın başkenti Berlin’de CHP Temsilciği’ni ziyaret ederek,

kıymetli partililerimizle buluşup,

çalışmalarımızı ve sorunlarımızı konuştum.



BERLIN / ALMANYA
12.09.2023

Berlin’deki Giresunlular Derneği’ni ziyaret ederek,

sevgili hemşehrilerimle buluşup

gelişmelere dair istişare toplantısı yaptım.

Giresun için neler yapabileceğimize dair de bilgi paylaştık.



GİRESUN
30.08.2023

30 Ağustos Zafer Bayramı’mızı kutladık.

Atamıza ve Cumhuriyetimize bağlılığımızın altını

bir kez daha çizdik.



21.09.2023

Almanya’daki Giresunlular derneklerinin başkanları ile

zoom üzerinden toplantı yapıp, sorunlarımıza dair

iş ve güç birliği yapma konusunda

plan / program hazırladık.



GİRESUN
15.09.2023

KESK’i ziyaret ederek,

kamu emekçilerinin ekonomik ve

demokratik sorunlarına ilişkin

görüş alışverişinde bulunduk.



GİRESUN
22.09.2023

ADD’nin ÇEDES’e karşı Atatürk  Meydanı’nda yaptığı
basın açıklamasına katılarak; laik, demokratik,

bilimsel eğitim talebimizi yükselttik.



GÖRELE / GİRESUN

Görele ilçemizin gururu kadın hentbol takımımızın

Avrupa ligindeki yarışını halkımızla birlikte izledik ve

başarısını hep birlikte kutladık.



GİRESUN
19.09.2023

19 Eylül’de Ulu Önderimiz Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün

Giresun’a gelişinin 99. yılını aynı çoşku ve heyecanla kutladık.

“ Hoş gelişler ola Mustafa Kemal Paşa ” dedik.



ESPİYE / GİRESUN

Espiye ilçemizde Ericek yolunda meydana gelen

HEYELAN bölgesinde incelemelerde bulunarak,

yöre halkının sesini basın aracılığı ile

hem yetkililere hem de kamuoyuna duyurdum.



GİRESUN
29.09.2023

Giresun Kadın Platformu ile bir araya gelerek başta kadın sorunları olmak üzere

ilimizin sorunlarına dair bilgi alışverişi yaptık.

Gücüm yettiğince ilimizin ve vatandaşlarımızın yanında olup, sesi olmaya

özen gösterdim, göstermeye de devam edeceğim.

Sizlerden aldığım güç ve güvenle çalışmalarımı sürdüreceğim.

Çalışmalarımda yanımda olan tüm yol arkadaşlarıma teşekkür ediyor,

hepinize en içten dileklerimle saygılarımı sunuyorum.



halkın veKİLİ



BASINDAN
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